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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan szolgálja az "állam működésének 
egyszerűsítését" a munkavédelmi oktatás eltörlése? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Augusztus  7-én  jelent  meg  társadalmi  véleményezésre  a  kormány  új  salátatörvény-tervezete,
amelynek már a  címe is  sokatmondó:  az állam működésének további egyszerűsítéséről.  Ebbe a
salátatörvény-tervezetbe  rejtette  el  a  kormány azon javaslatát,  miszerint  gyakorlatilag  eltörlik  a
munkavédelmi oktatás jelenlegi rendszerét. A javaslat értelmében a valódi munkavédelmi oktatás
helyett  a  jövőben  elegendő  lenne  az  „oktatási  tematika”  átadása  a  dolgozóknak,  egy  aláírásért
cserébe.  Akkor  amikor  szakmányban  hozzák  be  Magyarországra  az  akkumulátorgyárakat és
veszélyes vegyiüzemeket, joggal merülnek fel kérdések. Ezekben az alább részletezett kérdésekben
várom szíves tájékoztatását: 

- Milyen megfontolás vezeti a kormányt a munkavédelmi szabályok eltörléséhez? Miért a radikális
enyhítést választották, miért nem a szigorítást? 

- Történt-e egyeztetés a javaslatról a szakmai érdekképviseleti szervezetekkel, szakszervezetekkel? 

- Történt-e megkeresés, illetve egyeztetés az ügyben multinacionális vállalatok részéről? Kérték-e
Önöktől  a  hazánkban  már  jelen  lévő  vagy  beruházni  kívánó  nagyvállalatok  a  munkavédelmi
oktatási szabályok eltörlését? 

- Van-e összefüggés a munkavédelmi oktatás eltörlésének az akkumulátorgyarmatosítási tervekhez? 

- az Ön álláspontja szerint hogyan segíti elő az állam működésének egyszerűsítését ezen konkrét
javaslat? 



 
Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. augusztus 30.
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